
Zapytania z 45 sesji RMT z 05.09.2013 
 

1. Interpelacje: nie było. 
 

2. Zapytania:  

- radny B. Jóźwiak – zapytał: 

-  czy Toruń bierze nadal udział w programie repatriacji Polaków z Kazachstanu ? 
Czy w najbliższym czasie są planowane tego typu działania ? 

-  czy funkcjonuje system sprzedaży drewna z wycinek realizowanych przez służby 
miejskie i jak to wygląda ?  

 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
radny S. Kruszkowski  – zapytał o kwestie parkowania przy Wydziale Ewidencji i 
Rejestracji UMT oraz opłaty parkingowe w tamtym miejscu: 

- jakie są wpływy do Targów Toruńskich z tytułu parkowania przez osoby 
załatwiające we wspomnianym wydziale sprawy urzędowe ?  

- czy można znaleźć jakieś rozwiązanie dla osób załatwiających tam sprawy 
urzędowe, żeby parkowanie odbywało się bezkosztowo ?  

 
Odpowiedź  nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 
radny Z. Ernest – zapytał o: 

- na jakim eatapie realizacji jest zobowiązanie Urzędu Marszałkowskiego wobec 
gminy dotyczące dofinansowania kwotą ponad 55 mln zł budowy sali na 
Jordankach ?  

- jaka jest treść umowy między SM Na Skarpie a gminą na dzierżawienie parkingu 
na południowej nitce ul. Konstytucji 3 Maja ? Czy można otrzymać kopię umowy? 

- jakie były podstawy do wybudowania budynku wielorodzinnego między ulicami 
Błekitną i Zieloną a ul. Hallera, ponieważ od granicy z prywatnym właścicielem 
jest 1.5 m, a nie wyraził on na to zgody ?  

 
 
 Odpowiedź  nie została udzielona na sesji przez Prezydenta Miasta. 
 

radny A. Myrcha – w związku z pojawiającymi się informacjami o planowanym 
przeznaczeniu kwoty 600.000,00 zł na uroczystości związane z otwarciem nowej 
przeprawy mostowej zapytał: 
- czy kwota ta zarezerwowana jest w budżecie Gminy Miasta Toruń? 

- jakie planowane są przedsięwzięcia w związku z uroczystościami? 

- z czego wynika i w oparciu o jakie założenia w/w kwota została zarezerwowana ? 

 
Odpowiedź  została udzielona na sesji przez Skarbnika Miasta. 
 



p. M. Flisykowska - Kacprowicz – odpowiedział, że w całym okresie budowy mostu, 
który w planie inwestycyjnym jest zapisany na kwotę 699 mln zł jest określonych 
kilka grup wydatków.  
Największą grupą jest umowa z generalnym wykonawca. Jest też dokumentacja, 
inżynier kontraktu, ubezpieczenie, wykupy gruntów i promocja. 
W ramach promocji zostały wydzielone środki np. na kwotę 2 mln zł. Odejmując to, 
co zostało już zapłacone i będzie zapłacone firmie promującej, pozostaje limit 
środków, który wynosi 600 tys. zł na promocję inwestycji. W tych ramach trzeba 
dopiąć wszystkie wydatki związane z promocją, bo z tego rozliczy miasto instytucja 
zarządzająca.  
Szczegółowy zakres imprezy nie jest jeszcze znany. Prezydent powołał zespół, który 
określi, w jaki sposób odbędzie się uroczystość otwarcia mostu.  
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